
 

 

 

大华银行（中国）有限公司成都分行搬迁公告 

  

尊敬的客户： 

 

您好！感谢您一直以来对大华银行的支持与信任！ 

 

大华银行（中国）有限公司成都分行将于 2014 年 6 月 30 日搬迁，届时将为您带

来全新的银行体验。新址详情如下： 

 

大华银行(中国)有限公司成都分行 

地址： 成都市锦江区东大街下东大街段 99号晶融汇写字楼 1栋 1层 1号及 1栋

2单元 12层 9号 9单元 

邮编： 610021 

总机:  (86)- (028) 68711688 

传真:  (86)- (028) 86531878 

 

    如您/贵司已与我行签订《有关通过传真取得并接受指示的赔偿函》或《有关通过

传真/电话取得并接受指示的赔偿函》， 请您/贵司自 2014年 6月 30日起将您/贵司的传

真指令发送至我行的专用传真机，号码为(86)-(028) 86531103。 

 

感谢您/贵司的关注。大华银行（中国）有限公司成都分行真诚期待您/贵司的到访，

我们将一如既往地为您/贵司提供优质的银行服务！ 

 

此致 

 

 

大华银行（中国）有限公司成都分行 

2014年 06月 18日 

 

 



 

 

18 June, 2014 

 

 

Relocation of United Overseas Bank (China), Chengdu Branch 

 

 

 

Dear Valued Customer, 

 

We are pleased to advise you that United Overseas Bank Chengdu Branch will 

be relocated on 30 June 2014. The new premises will provide you with a more 

decent banking environment.  

 

The new address is as following:  

 

United Overseas Bank (China) Limited, Chengdu Branch 

Suite1, First floor, Building 1 and Suite 9-9, 12th floor, Unit2, Building 1, The 

Atrium Office, No.99 Dong Da Street, Jinjiang District, Chengdu, Sichuan, P.R. 

China, 610021 

General Line: (86)- (028) 68711688 

Facsimile:  (86)- (028) 86531878 

 

If you have signed an Indemnity for Taking and Accepting Instruction by 

Facsimile or Indemnity for Taking and Accepting Instructions by 

Facsimile/Telephone with the Bank, please send your fax instruction to the  

following designated fax number (86)- (028) 86531103 of the Bank onwards. 

 

Thank you for your attention. We look forward to serving you at our new 

premises. 

 

 

Yours sincerely, 

 

 

 

 

Chengdu Branch 

United Overseas Bank (China) Ltd 

 

 

 


